

# 碳钢球球磨机用球 碳钢球球磨机用球

产品名称	碳钢球球磨机用球 碳钢球球磨机用球
公司名称	聊城市兰硕钢球有限公司
价格	7.00/千克
规格参数	型号:直径1mm-100mm 规格:碳钢球球磨机用球 材质:Q235
公司地址	中国 山东 聊城市 临清烟店工业园
联系电话	86 0635 2103100 13181078107

## 产品详情

型号	直径1mm-100mm	规格	碳钢球球磨机用球
材质	Q235	表面处理	抛光
适用范围	汽车业、精密仪器、仪表、摩托车、自行车、轴承、阀门、万向轮、脚轮、滑轮、滑轨、医疗器械等		

兰硕钢球有限公司坐落于地理位置优越的冀鲁交界历史名城----临清市。占地面积1万平方米，拥有职工百余人，科学的管理，专业的设备，完备的检测手段，造就了一流的产品，赢得了广大客户的充分信赖，一致好评。我公司专业生产，经销直径1mm--100mm,g10-g1000钢球  
碳钢球同时长期为客户提供各种型号的铁球 球磨机用球。我公司产品严格执行gb/t308-2002国家标准，秉承“顾客至上，锐意进取”的经营理念，坚持“客户第一”的原则竭诚欢迎国内外客商前来洽谈业务，共同发展，共铸辉煌。

lanshuo gangqiu co., ltd is located in the advantageous geographical position of robust ji historic border - linqing city. covers an area of 10,000 square meters, more than 100 employees, scientific management, professional equipment, complete testing methods, and creating a first-class products, has won the general customers fully trust, consistent high praise. i company specialized production, distribution, g10 100mm 1mm - in diameter g1000 gangqiu carbon steel ball - and long-term to provide various types of iron ball ball mill. my company"s products strictly enforce the gb/t308-2002 national standards, adhering to the "customer first, forge ahead" business philosophy, adhere to the "customers first" principle sincerely welcome customers home and abroad to negotiate business, common development, create brilliance.